
Styrelsemöte 18 augusti 2014

Rapport från styrelsemötet i augusti:

Avrapportering från fibernätsprojektet. Alla IPTV-boxar
är i princip utdelade. Styrelsen undersöker hur länge de
tre fria månaderna med bredband gäller. 
Garagerenoveringen diskuterades och fler siffror behöver
komma in för att styrelsen ska kunna lägga fram förslag
till årsstämman.
Två garage har utrustats med bredare nockplåt för att
förhindra vattengenomträngning. 
Lekplatsrenoveringen är avslutad i och med upprustningen
av lekplatserna på gård 7 och 3. Nu återstår bara vad
som  behöver  göras  med  den  ”stora  lekplatsen”  där
kommunen äger delar av utrustningen. Det får tas med i
planerna för 2014/2015.
Höstens städhelg blir den 25-26 oktober
Årsstämman kommer att äga rum den 13 18 november kl 19.
Platsen blir troligtvis Vittraskolans matsal.
Avläsning  av  vatten  och  värme  sker  som  vanligt  i
månadsskiftet augusti/september. Se särskild nyhet här
på hemsidan.
Ekonomirapporten  visar  att  budget  följs  och  utfallet
beräknas bli enligt plan.
Styrelsen  godkände  avtal  med  Vallentunavatten  för
markupplåtelse  för  nya  VA-ledningar  i  samfällighetens
mark
Sammanställningen av önskemål för trädfällning är inte
klar.  Styrelsen  uppmanar  gårdarna  att  ta  förnyade
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diskussioner på höstens städdag. Någon fällning kommer
förmodligen inte ske förrän till vintern/våren.

Nästa styrelsemöte äger rum den 16 september.

 

 

 


